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ساخت خانه های مسکونی
۲۲هزار واحد مسکونی از مجموعه تعهدات 
۲۰۰هزار واحدی شــهرداری در این منطقه 
قرار دارد. نمونه اش پروژه  ساخت 4هزار خانه 
برای کارکنان آتش نشانی است. سایر موارد 
هم در مراحل مختلف ســاخت قرار دارند و 
شــامل تعاونی های مســکونی می شوند که 
اعضای آن مشمول قانون جهش تولید مسکن 
هستند. درواقع ساخت مســکن در منطقه 
ارجحیــت دارد و شــهرداری در این حوزه 

تسهیل گری می کند.

ساخت22هزارخانهدرمنطقه21
مدیریت شهری به دنبال رفع مشکلات ساکنان این  منطقه با طرح تفصیلی است
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جاده غیزانیه ناایمن است
جاده غیزانیه شهرستان اهواز را به اصفهان، چهارمحال 
و بختیاری، رامهرمز، بهبهــان و... متصل می کند. با این 
حساب این جاده ترانزیتی جزو محورهای اصلی و پرتردد 
به شمار می رود اما متأسفانه ناایمن است و 2 تقاطع مرگبار 
و خطرناک دارد. همین موضوع در طول ســال موجب از 
دست رفتن جان رانندگان بسیاری شده است. این جاده 
نیازمند علائم راهنمایی و رانندگی، سرعت گیرهای کافی و 
مناسب و همینطور احداث زیرگذر در محل تقاطع هاست.
از مســئولان راهداری استان خوزســتان درخواست 
می کنیم برای حفظ ایمنی و جان و مال رانندگان، نسبت 

به ایمن سازی  این محور اقدام کنند.
نعمتی از اهواز

مجموعه ورزشی شهدای لواســان کماکان دراختیار 
شهرداری منطقه باشد

زمین مجموعه ورزشی شهدای لواسان جزو موقوفات است 
که مدت ها بدون کاربری رها شده بود. از چند سال پیش 
به همت مردم و بزرگان و همینطور شهرداری منطقه، این 
زمین درخت کاری و با بنا کردن ساختمانی در آن تبدیل 
به یک مجموعه ورزشی شــد که اهالی به طور مرتب از 
آن اســتفاده می کنند. اخیرا متولی زمین، از شهرداری 
درخواست پذیره موقوفه را به مبلغ 500میلیارد تومان کرده 
و درصورت عدم پرداخت، آن را به بخش خصوصی واگذار 
خواهد کرد. از آنجا  که زمین این مجموعه وقف عام است 
و ساختمان و فضای سبز و تجهیزات آن هم با یاری اهالی 
ساخته و تامین شده، خواستار عدم ورود بخش خصوصی 
به اداره آن هستیم و تقاضا داریم  مانند سابق در اختیار 

شهرداری منطقه باقی بماند.
جمعی از اهالی لواسان

پل بیمارســتان نظام مافی شهرستان شوش چه وقت 
تکمیل خواهد شد؟

بیمارستان نظام مافی شهرستان شوش در جاده اندیمشک 
و 2کیلومتری شوش واقع شده است. 13سال پیش طرح 
احداث یک پل غیرهمسطح برای این بیمارستان با هدف 
کاهش ترافیک کلید خورد و ساخت آن هم تا حدی انجام 
شد و پیش رفت. اما معلوم نیست به چه دلیل از آن زمان 
تاکنون هیچ پیشرفتی در زمینه تکمیل و بهره برداری از آن 
صورت نگرفته است.کادر درمان و کارکنان این بیمارستان 

درخواست تکمیل این طرح را دارند.
تعدادی از کارکنان بیمارستان نظام مافی شوش

نقش»لالاییمقاومت«درخیابانانقلاب
مهدی مذهبی، مدیرعامل ســازمان زیباســازی: نقاشــی دیواری »لالایی مقاومت« اثری هنری اســت 
که با پیام  عمیق از مادرانگی، همبســتگی و آزادی فلســطین بر دیواری نزدیک میــدان انقلاب طراحی 

و اجرا شد. 

رصد20هزارمعبردارایمعضلسدمعبر
امیر یزدی، مدیرعامل شرکت شهربان و حریم بان شهرداری تهران:   در طرح رصد دقیق معابر شهر تهران که درحال 
انجام است، با توجه به پایش فشرده معابر شهری توسط شــرکت شــهربان و حریم بان، بیش از ۲۰ هزار سدمعبر در 
مناطق ۲۲گانه شناسایی شد؛ همچنین شناسایی و پایش ۶۲ محور دارای بیشترین معضل سدمعبر نیز انجام می شود.

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

صفحه آرا: مهرداد هاشمیان

پیشنهاد اجرای طرح تفصیلی
تا ســال 1383، این منطقه جزو حریم منطقه۹ شناخته می شــد و برخی از بافت های مسکونی براساس 
ضرورت از ۵۰ سال پیش در کنار صنایع شکل گرفتند؛ به همین دلیل بازنگری طرح تفصیلی منطقه ضروری 
است. در همین راستا طرح تفصیلی جدید منطقه تهیه شده و تا ۶ ماه آینده در شورای عالی شهرسازی مطرح 
می شود. این طرح مواردی مانند توسعه شبکه های معابر، طراحی جدید فضای سبز، ساخت بیمارستان، 
مراکز خرید و تجاری، به روزرسانی ارتباط صنعت با بافت مسکونی و بخش های دانشگاهی را دربرمی گیرد. 

همچنین در طرح تفصیلی امکان ایجاد پارک های فناوری در منطقه ۲1 فراهم می شود.

2پروژه مهم اجرایی محدوده کدامند؟
 پروژه فتح - باغستان: زیرگذر این پروژه سال گذشته افتتاح شــد. اکنون روگذر آن در حال 
ساخت است. در این میان لوله گاز 1۲اینچی به عنوان معارض باید جابه جا شود، اما چون امکان قطعی 
گاز در این فصل نیست، بلافاصله بعد از رفع معارض پروژه انجام و پس از 1۵روز آماده افتتاح خواهد شد.

 پروژه دوگاز: انتقال ترافیک بلوار کرمان خودرو به بزرگراه شــهیدفهمیده در فاز یک پروژه دوگاز، 
ترافیک غرب تهران را کاهش می دهد. این پروژه درواقــع کمربندی غربی تهران برای انتقال ترافیک به 
بزرگراه های شهیدان فهمیده و همت خواهد بود. ادامه پروژه هم در انتظار تصمیم کمیسیون ماده۵ است.

 کمبود اتوبوس
  راهکار: برای تهرانسر و منطقه ۲1 درخواست نوسازی ناوگان اتوبوسرانی داده و 1۹ دستگاه در اردیبهشت ماه 

به ناوگان اضافه شده است. تا پایان سال هم ۲۰دستگاه اتوبوس وارد ناوگان منطقه می شود.

   کمبود سرانه ورزشی
راهکار: باتوجه به پراکندگی بافت مسکونی، بخش دولتی در مناطقی که حد نصاب جمعیت نداشته باشند، 
واحد های درمانی نمی سازد. بخش خصوصی هم به دنبال توجیه اقتصادی است؛ درنتیجه شهرداری تلاش کرده 
از ظرفیت شرکت شهر سالم بهره ببرد. اکنون ساخت یکی از درمانگاه ها در محدوده ویلاشهر به پایان رسیده 

و تلاش شهرداری خدمات رسانی است. یک درمانگاه دیگر هم در شهرک فرهنگیان پیش بینی شده است.

فرودگاه مانع ساخت وساز است
محسن امیدیان، شهردار منطقه21:

یکی از چالش هــای منطقه در شــهرک کاظمیه و 
محدوده اطراف فرودگاه مهر آباد اســت؛ چون در آن 
محدوده زمانی مجوز ساخت ۵طبقه صادر می شد، 
اما به دلیل ادعای فرودگاه مبنی بر رعایت محدودیت 
ارتفاع ، 1۵متر در حریم فرودگاه و ارائه دستور قضایی 
ساخت وساز محدود شــد و به 3طبقه رسید. اکنون 
در آن محــدوده املاکی داریم کــه ۲پلاک دوطرف 
آنها ۵طبقه ســاخته شــده و پلاک میانی به شکل 
فرســوده باقی مانده اســت. از طرف دیگر سازمان 

هواپیمایی کشوری ارتفاع مجاز 
را ۲1 متر می داند که برای ۵طبقه کافی اســت، اما 
فرودگاه مهرآباد اصرار بر ارتفاع 1۵متری دارد. البته 
شــهرداری منطقه از شــهروندان حمایت می کند. 
هفته قبل جلســه ای با حضور نمایندگان مجلس و 
مدیریت فرودگاه داشــتیم و قرار شد پیگیری انجام 
شود. محدودیت ارتفاع 1۵متری در عمل هیچ تأثیری 
ندارد؛ چون الان ساختمان های۵ طبقه چسبیده به 
دیوار باند فرودگاه داریم که ســال 14۰۰ پایان کار 

گرفته اند و تا سال ها هم باقی می مانند.

هزار نفرهکتار  ۵۲۰۰۱۸۶ جمعیتوسعت

مشکلات 
محدوده و 
راهکارهای 

مدیران 

واحد 
۴۵۰صنعتی  تعداد

 کارخانه های 
۴۰کیلومترفعال وضعیت  شبکه 

بزرگراهی

محمد سرابیگزارش
روزنامه نگار

کارخانه های وسیع و بزرگراه های پررفت وآمد 
باعث شده اند که غربی ترین منطقه تهران با 

دیگر محدوده های پایتخت تفاوت داشــته 
باشــد. منطقه 21که تا 2دهه قبل به عنوان 
منطقه مستقل تعریف نشــده بود، اکنون 
درگیر رفع مشــکلاتی است که از سال های 
قبل و با رشد مناطق مسکونی در میان بافت 

صنعتی شکل گرفته است و با تداوم ساخت  
مسکن همچنان ادامه دارد. محسن امیدیان، 
شهردار منطقه 21توضیحات بیشتری درباره 
برنامه ها و پروژه های اجرایی این منطقه ارائه 

می دهد.


